

# areeba's

Merchant Solutions



POS Terminals



e-commerce



Unattended Kiosk  
Payment Solution



Integrated  
Cash Register



Wireless Taxi  
Payment Solution

We accept:



areeba.com

areeba



## Point of Sale (POS) Payment Solutions

Empowering a cashless world



**Your Partner  
for Satisfied  
Customers**

## areeba's Point of Sale (POS) Payment Solutions

areeba offers a comprehensive selection of Point of Sale terminals that provide your business with secure solutions while accepting all card types with the latest payment options – near-field-communication (NFC), mobile and contactless transactions. We deliver these solutions with incomparable service and commitment to your business, and we can guide you in your selection of the most adequate POS machine to suit your business.

## حلول دفع أريبا في نقاط البيع

تقدم أريبا مجموعة متكاملة من أجهزة الدفع الإلكتروني التي تؤمن لكم حلول آمنة وتقبل كل أنواع البطاقات مع أحدث تقنيات الدفع من تقنية التواصل قريب المدى إلى عمليات الدفع عبر الموبايل أو بدون لمس. نقدم لكم هذه الحلول مع خدمة فريدة من نوعها وملتزم معكم ونرشدكم في اختيار آلة الدفع الإلكتروني التي تناسب نوع عملكم.

## A. Features

### In-store & On-the-go Payment

#### In-store Payment

##### Standard POS Terminals

Ideal for businesses who require an all-in-one device that can accept multiple card types and payment opportunities; it can also be used as a customer-facing device. You may also have the option to add a PIN Pad if customers do not feel at ease entering information directly on the device.

#### On-the-go Payment

##### Wireless Terminals

Ideal for businesses who want to make payments at a distance by bringing terminals directly to customers. When traditional connectivity is a problem, areeba's wireless terminals have got you covered with three connectivity options: Bluetooth, GPRS and Wi-Fi.

## أ. الميزات

### الدفع داخل المتجر والدفع المتنقل

#### الدفع المتنقل

##### الأجهزة اللاسلكية

إنها الحل الأنسب إن كان عملكم يتطلب إجراء عمليات دفع عن بعد فيمكنكم إحضار آلة الدفع مباشرة إلى زبائنكم. عندما تشكل الوسائل التقليدية مشكلة، تقدم آلات أريبا اللاسلكية ٣ حلول لمعالجتها: بلوتوث، GPRS، وWiFi.

#### الدفع داخل المتجر

##### أجهزة الدفع الإلكتروني العادية

إنها الحل الأنسب للأعمال التي تتطلب آلة واحدة تشمل كل الخدمات وتقبل عدة أنواع بطاقات ووسائل دفع ويمكن للزبائن أن يتفاعلوا معها مباشرة. ويمكنكم اختيار إضافة لوحة لرقم التعريف الشخصي إذا كان إدخال المعلومات على الآلة فوزًا لا يريح الزبائن.

# Features

### Ease of Use

Our POS terminals are user friendly thus enhancing your employees' performance and efficiency, which translates faster checkout, speedy transactions and satisfied customers.

### Stronger Security

areeba's POS terminals meet the industry's security requirements, as transactions are accepted at the highest security levels.

### Contactless Payment

Our secure POS terminals offer the latest contactless payment feature where customers can simply tap their card/device to make a purchase. Contactless payment is a perfect solution for small purchases as it accelerates the payment process, reduces the need for change, and eases cash handling.



### سهولة في الاستخدام

آلات الدفع الإلكتروني التي نقدمها سهلة الاستخدام فتعزز أداء موظفيكم وفعالية عملهم مما يسهل أمر الدفع ويسرّع عمليات الشراء ويبقي زبائنكم سعداء.

### أمان مضمون

تؤمن آلات الدفع الإلكتروني التي تقدمها أريبا أعلى معايير الأمان حيث يتم قبول العمليات بموجيها.

### الدفع بدون لمس

تقبل آلاتنا الآمنة للدفع الإلكتروني وسيلة الدفع بدون لمس حيث يستطيع الزبائن إجراء عملية الشراء من خلال تلويح بطاقاتهم/أجهزتهم. الدفع بدون لمس هو الحل الأنسب لعمليات الشراء الصغيرة بما أنه يسرّع عملية الدفع ويقلل الحاجة إلى صرافة ويسهل عملية التبادل.

## B. Flexible & Fast Payment Settlement

As a unique advantage of dealing with areeba, merchants will have the choice to receive their payment directly and promptly credited to their account at their preferred bank or through a check.

## C. 24/7 Merchant Hotline Support

We're here to help, at any given time. We offer a 24/7 dedicated merchant service hotline, on site staff training and responsive technical support to give you full service support at all times.

For any inquiry, feel free to contact us on **1557**.

## D. Analytics & Reporting

areeba can provide you with comprehensive analytics and reporting services enabling you to manage your business effectively. Get a broad range of standard reports that are fast and easy to run for either immediate review or delivered according to your specifications and needs. We are here to help you use your own payment data to identify sales trends and seize opportunities for growth.



## ب - تسديد المدفوعات بمرونة وسهولة

للتعامل مع أريبا ميزة فريدة من نوعها إذ يصبح لدى التجار الخيار بين استلام المدفوعات مباشرة أو تحويلها إلى حسابهم في مصرفهم المفضل أو من خلال شيك مصرفي.

## ج - خط متوفر ٧/٢٤ لخدمة التجار

نحن هنا لمساعدتكم في أي وقت وفي كل ما تحتاجون إليه. نقدم لكم خط متوفر ٧/٢٤ وتدريب في موقع العمل ودعم تقني سريع الاستجابة، بهدف دعمكم في أي وقت تحتاجون فيه إلينا! للمزيد من المعلومات، اتصلوا بنا على **1557**.



## د-التحليل وكتابة التقارير

تؤمن لكم أريبا خدمات التحليل وكتابة التقارير الشاملة لتسمح لكم بإدارة عملكم بشكل فعال. احصلوا على مجموعة واسعة من التقارير الواضحة بهدف مراجعتها بشكل سريع وفقاً لحاجاتكم ومتطلباتكم. نحن بجانبكم لمساعدتكم في استخدام بيانات الدفع الخاصة بكم، لتحديد مستجدات المبيعات واغتنام فرص النمو.

